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UU § 65      DNR: UU.2014.27   
 
 
 
Platser i förskolan   
Mot bakgrund av ökningen av antalet barn i förskolan behöver utskottet få 
redovisat situationen inom hela barnomsorgen kring behov, personaltäthet, 
eventuell utökning av verksamhet, möjligheter till alternativ barnomsorg i 
form av dagmammor med mera. 
 
Utbildningsutskottet beslutade 2014-09-17, § 58 att inbjuda förskolechefen  
till utskottets novembersammanträde för att redovisa situationen.          
 
Förskolechefen redogör för utbildningsutskottet antal inskrivna barn samt 
hur prognosen ser ut för hösten 2015. 

 
Berga förskola kommer att ha plats för barnen enligt prognos men kan inte 
ta emot barn från exempelvis Högsby. 
 
Fågelfors och Fagerhult förskola kommer att ha platser till barnen enligt 
prognos. 
 
På förskolan Linden kommer det, utifrån prognosen, att saknas ca 10 
platser. 
 
På förskolorna i Högsby kommer det, utifrån prognosen, sammanlagt att 
saknas ca 13 platser. 
 
En dagmamma går i pension vilket betyder att platser för 5 barn behöver 
tillskapas 

 
Förskolechefen föreslår att en eller två dagmammor anställs samt att 
Lillebo utökas med en avdelning och att en avdelning tillskapas i Ruda. 

 
Utbildningsutskottets beslut 
Utbildningsutskottet godkänner informationen.  
 
Utbildningsutskottet beslutar att en rekrytering av en till två dagmammor  
påbörjas.  
 
Utbildningsutskottets förslag 
Utbildningsutskottet föreslår kommunstyrelsen att besluta att ge Östra 
Smålands Kommunalteknikförbund i uppdrag att ta fram förslag på hur det 
kan tillskapas en avdelning vid Lillebo samt att Östra Smålands 
Kommunalteknikförbund tillsammans med rektor i Ruda utreder 
möjligheterna och kostnaderna för att skapa en förskoleavdelning i Ruda. 
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UU § 65      DNR: UU.2014.27   
 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll 2014-09-17 - UU § 58  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Rektor
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UU § 66      DNR: KU.2014.103   
 
 
 
Motion om att en mera anpassad barnomsorg i harmoni med barnets 
och familjens behov införs     
Socialdemokraterna inkom 2014-04-07 med en motion om en mera 
anpassad barnomsorg i harmoni med barnets och familjens behov införs.  
 
Yrkanden i denna motion innebär:  
 
• Att barnomsorgens schemaläggning i större utsträckning anpassas efter 

barnets och familjens reella behov.  
• Att mindre fokus läggs på förälderns studie- och/eller arbetsschema.  
• Att 15-timmarsbarnens tid ska styras av barnets behov. 
 
Barnomsorgen i Högsby kommun följer lagstiftningen. Då det inte påverkar 
verksamhetens kvalitet eller kostnad kan gynnande avsteg göras efter 
föräldrars önskemål. En högre ambitionsnivå kräver ekonomiska resurser 
och ett omarbetat regelverk. Frågan bör därför hänföras till 
budgetberedningen. 
 
Utbildningsutskottet beslutade 2014-06-04, § 23 att ge rektor/förskolechef i 
uppdrag att utreda frågan vidare. Både aktiviteter och ekonomiska 
konsekvenser ska ingå. Redovisning till utbildningsutskottet ska ske vid 
novembermötet. 

 
Förskolechefen anser att Högsby kommun uppfyller lagkrav när det gäller 
att se till barnens behov samt att förskolorna även utöver detta anpassar för 
att tillgodose behoven. Förskolorna har även ambitionen att tillgodose 
behov föräldrars har utöver lagkrav och försöker vara flexibla. Det är svårt 
att kostnadsberäkna hur mycket ytterligare flexibilitet skulle kosta. 
 
Utbildningsutskottets förslag 
Utbildningsutskottet godkänner informationen och föreslår 
kommunstyrelsen anse motionen besvarad i och med att förskolorna 
uppfyller lagkrav samt utöver lagkrav har en flexibilitet med avsikt att 
svara upp mot barns och föräldrars behov. 
 
Beslutsunderlag 
Motion S 
Protokoll 2014-06-04 - UU § 23  
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UU § 67      DNR: KU.2014.106   
 
 
 
Motion angående tillskapande av fler barnomsorgsplatser     
Nya moderaterna inkom 2014-04-07 med en motion om tillskapande av fler 
barnomsorgsplatser i Högsby samhälle. Motionen föreslår att:  

• Kommunen skyndsamt ordnar fram platser i barnomsorgen i 
Högsby samhälle.  

• Kommunen undersöker om det finns intresse att anställa fler som 
vill arbeta med annan pedagogisk verksamhet. 

• Kommunen ska erbjuda plats på den förskola som familjen önskar.  
• Kommunen utreder att starta upp nattis, helgis och eventuella andra 

former av omsorg för att ligga i framkant vad gäller flexibilitet och 
valfrihet. 

• Kommunen välkomnar fler privata alternativ 
 
I budgetberedningen finns förslag på nyproduktion av lokaler vid förskolan 
Lillebo. Utredning om barnomsorg obekväma tider har genomförts tidigare. 
Att alltid erbjuda plats på den förskola som familjen önskar kräver en 
överkapacitet vid alla förskolor. Dessa förslag kräver finansiering varför 
frågan bör hänföras till budgetberedningen. 

 
Utbildningsutskottet beslutade 2014-06-04, § 25 att ge rektor/förskolechef i 
uppdrag att utreda frågan vidare. Både aktiviteter och ekonomiska 
konsekvenser ska ingå.  
 
Förskolechef redogör vid dagens sammanträde med utbildningsutskottet för 
antal inskrivna barn samt hur prognosen ser ut för hösten 2015. 

 
Berga förskola kommer att ha plats för barnen enligt prognos men kan inte 
ta emot barn från exempelvis Högsby. 
 
Fågelfors och Fagerhult förskola kommer att ha platser till barnen enligt 
prognos. 
 
På förskolan Linden kommer det, utifrån prognosen, att saknas ca 10 
platser. 
 
På förskolorna i Högsby kommer det, utifrån prognosen, sammanlagt att 
saknas ca 13 platser. 
 
En dagmamma går i pension vilket betyder att platser för 5 barn behöver 
tillskapas 
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UU § 67      DNR: KU.2014.106   
 

 
Förskolechefen föreslår att en eller två dagmammor anställs samt att 
Lillebo utökas med en avdelning och att en avdelning tillskapas i Ruda. 
 
Utbildningsutskottets förslag 
Motionen anses besvarad i och med utbildningsutskottets förslag 2014-11-
12, §  att kommunstyrelsen ger Östra Smålands Kommunalteknikförbund  i 
uppdrag att ta fram förslag på hur det kan tillskapas en avdelning vid 
Lillebo samt att Östra Smålands Kommunalteknikförbund tillsammans med 
rektor i Ruda utreder möjligheterna och kostnaderna för att skapa en 
förskoleavdelning i Ruda. 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Motion M 
Protokoll 2014-06-04 - UU § 25  
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UU § 68      DNR: UU.2012.28   
 
 
 
Högsby elljusspår     
Vid kommunfullmäktiges sammanträde 2014-04-07 vände sig Heléne 
Danielsson (KD) till kommunstyrelsens ordförande Ingemar Svanström (C) 
och efterhörde hur långt upprustningsarbetet med motionsspåret i Högsby 
har avancerat? 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ingemar Svanström (C) besvarar frågan 
enligt följande: "Föreningen VO2 Max Högsby SK sade sig i slutet av 2012 
villiga att ta över drift och underhåll av motionsspåret i Högsby med 
samma villkor som andra föreningar som sköter elljusspår i kommunen. 
Föreningen ville före övertagandet att elljusspåret var i bra skick. 
Kommunstyrelsen beviljade för ett år sedan på förslag av 
utbildningsutskottet ett bidrag på 90 000 kr för att få bruksskick på spåret. 
Dessa medel har visat sig inte räcka. Föreningen VO2 är fortfarande 
intresserade av ett skötselavtal. Frågan ska på nytt beredas av 
utbildningsutskottet." 
 
Utskottet kan konstatera att elbelysningen av spåret behöver åtgärdas. 
En utredning skall tas fram över hur drift och avtal skall se ut och när 
föreningen VO2 Max kan ta över. 
 
Utbildningsutskottet beslutade 2014-09-17, § 57 att redovisning sker på 
utskottets novembermöte av fritids- och kulturhandläggaren. 
 
Fritids- och kulturhandläggaren redogör för att kostnader ligger mellan 
312,5 tkr och 1250 tkr beroende på hur många stolpar som måste bytas. En 
grundligare besiktning är beställd av Östra Smålands 
Kommunalteknikförbund. 
 
Utbildningsutskottets förslag 
Utbildningsutskottet godkänner informationen samt föreslår att 
kommunstyrelsen uppdrar till Östra Smålands Kommunalteknikförbund att 
ta fram den lägsta kostnaden för att få motionsspåret användbart även 
kvällstid. 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll 2014-09-17 - UU § 57  
 
 
Beslutsmottagare 
KS
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UU § 69      DNR: UU.2014.33   
 
 
 
Stipendiater 2014  
Fritids- och kulturhandläggaren redogör för nominerade till: 
 
• Kulturstipendiet 
• Idrotts- och ungdomsledarstipendiet 
• Föreningsstipendiet 
 
 
Utbildningsutskottets beslut 
Utbildningsutskottet beslutar att tilldela: 
 
Berga samhällsförening kulturstipendiet 
Röda Korsets "Kupan"-verksamhet föreningsstipendiet 
Christer Sanglén Idrotts- och Ungdomsledarstipendiet 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Stipendiaterna 
Fritids- och kulturhandläggaren 
Ekonomi 
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UU § 70      DNR: UU.2014.32   
 
 
 
Policy och riktlinjer för hantering av den kommunala konsten 2015-
2020  
Fritids- och kulturhandläggaren redogör för det framtagna förslaget på 
Policy och riktlinjer för hantering av den kommunala konsten.  
 
Utbildningsutskottets förslag 
Information godkännes. 
 
Policy och riktlinjer för hantering av den kommunal konsten fastställes. 
 
Beslutsunderlag 
Policy och riktlinjer för konsten 141021.doc 
KF § 17, 2014-02-03.pdf  
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UU § 71      DNR: UU.2014.3   
 
 
 
Rapporter och skrivelser   
Utbildningsutskottets ordförande redogör för verksamhetsbesök på 
Fröviskolan 7-9. 
 
Skolchefen informerar om 

• Inbjudan till ungdomspolitiska dagar. 
• Borgholmskonferensen och sammanfattar föreläsning rörande 

forskning runt arbetsminnet, dess betydelse i skolsammanhang samt 
hur arbetsminnet skulle kunna tränas upp. Skolchefen ger även en 
kort sammanfattning runt forskning gällande användandet av I-pad i 
förskolan. 

• Resultaten vid ämnesproven i årskurs tre.  
• Kommande inspektion. 
• Anmälda kränkningar 
• Fråga som har lyfts huruvida kommunens SYV- organisation är 

tillräcklig stor för att möta upp behoven.  
• Inkommet brev ”Angående ytterskolornas framtid”.  

 
Skolchefen frågar utbildningsutskottet hur uppdraget till Östra Smålands 
Kommunalteknik ska se ut då det gäller renovering av Ruda.  
 
Skolchefen frågar utbildningsutskottet hur de ställer sig till fortsatt 
deltagande i projekt med avsikt att skapa teknikcollege.  
 
Utbildningsutskottets beslut 
Skolchefen får i uppdrag att samtala med SYV samt med berörda rektorer 
för att skapa sig bild av hur situationen ser ut. Skolchefen får även i 
uppdrag att samtala med rektor på HUC runt personalens arbetssituation 
utifrån ett mer övergripande perspektiv. 
 
Utbildningsutskottet ger skolchefen mandat att sammanställa det svar som 
skolinspektionen efterfrågar i sitt beslut 2014-09-16. 
 
Utbildningsutskottet ger skolchefen i uppdrag att påbörja en utredning med 
avsikt att ta fram en långsiktig plan för hur skolverksamheten i Högsby 
kommun bör organiseras med tanke på framtida elevunderlag, gällande 
lagstiftning och förutsättningar till god måluppfyllelse. Även elevers och 
personals arbetsmiljö ska beaktas. 
 
Skolchefen får även i uppdrag att tacka skribenten för synpunkterna samt 
att informera om beslutet att påbörja utredning. 
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UU § 71      DNR: UU.2014.3   
 
 
Skolchefen får i uppdrag att se över huruvida bidragen från 
Migrationsverket ger utbildningsutskottet möjlighet att ha en verksamhet 
med god kvalitet samt att om så inte är fallet ta fram förslag på skrivelse till 
Migrationsverket där detta tydliggörs.  
 
Utbildningsutskottet beslutar att delta i projekt med avsikt att skapa 
teknikcollege under 2015, varefter frågan åter lyfts med 
utbildningsutskottet. 
 
Utbildningsutskottets förslag 
Vad gäller renovering av Ruda skola föreslår utbildningsutskottet att 
kommunstyrelsen ger Östra Smålands Kommunalteknikförbund i uppdrag 
att tillsammans med berörd rektor utreda vilka byggnader som behöver 
användas samt om en förskoleavdelning kan inrymmas. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Skolchefen 
KS 
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UU § 72      DNR: UU.2014.17   
 
 
 
Redovisning av delegationsbeslut UU   
Skolchefen redogör för delegationsbeslut. 
 
Utbildningsutskottets förslag 
Delegationsbesluten godkännes. 
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UU § 73      DNR: UU.2012.15   
 
 
 
Systematiskt kvalitetsarbete     
Kommunstyrelsen beslutade 2012-10-14 att ”För 2014 ska 
kvalitetsberättelserna hålla en högre kvalitet efter genomförd 
kompetensutvecklingsinsats”. 
 
Skolchefen redogör för pågående och planerade insatser med avsikt att 
stärka kvaliteten i det systematiska kvalitetsarbetet samt även 
kvalitetsberättelserna. Skolchefen föreslår att struktur och rutiner för 
kvalitetsarbetet innehåll och genomförande förtydligas samt att de ses över 
så de svarar upp mot såväl våra kommunala mål som nationella 
styrdokument. 
 
Utbildningsutskottets beslut 
Utbildningsutskottet ger skolchefen i uppdrag att påbörja ett arbete med att 
ta fram förslag på förtydligade rutiner och struktur för det systematiska 
kvalitetsarbetet. Arbetet redovisas för utbildningsutskottet. 
 
 



HÖGSBY KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 14 (27 ) 
 
Utbildningsutskottet 2014-11-12  
 

Justerandes sign 
 

 Utdragsbestyrkande 

 

 
 
UU § 74      DNR: KU.2014.155   
 
 
 
Motion angående tillgänglig badplats i Högsby kommun  
Kristdemokraterna skriver i motion daterad 2014-06-10: 
"Det är många gånger en tuff vardag som personer med 
funktionsnedsättning har. Personer med funktionsnedsättning har sämre 
levnadsförhållande än befolkningen i övrigt. Det sker en utveckling men 
det går för långsamt. Nästan var fjärde person med funktionsnedsättning 
har inte motionerat alls på fritiden under det senast året och många möter 
brister i tillgängligheten när de ska till exempel handla i butiker, besöka 
restauranger, caféer, kultur och fritidsaktiviteter.   
 
Den 1 maj startade Myndigheten för delaktighet som har ett tydligt 
uppdrag;  
Verka för att funktionshinderspolitiken ska få genomslag i hela samhället.  

 
Här är kommunerna viktiga och Kristdemokraterna i Högsby vill att 
kommunen ska vara ett positivt föredöme för andra kommuner i landet. 
Varför inte börja med fritidsaktiviteter.  
 
Kristdemokraterna i Högsby vill att alla kommuninvånare ska ha möjlighet 
att ta sig ner till ett svalkande bad.  
 
Idag finns inte den möjligheten om man har funktionsnedsättning som gör 
att man är beroende av att miljön är anpassad för att inte ställa upp mer och 
fler hinder.  
 
Hur ska det gå till om man behöver en rullstol för att förflytta sig eller har 
sämre syn? 
 
Det finns idag ingen badplats som gör det möjligt att ta sig ner till vattnet 
utan att behöva ta sig fram på gräs, grus eller sand. Har man någon gång 
prövat vet man att det krävs armstyrka och fler välvilliga händer som kan 
skjuta på eller vara stödet. Ojämnheter i marken kan göra att man drar sig 
för att ens försöka.  
 
Högsby kommun ska vara en kommun som öppnar upp även 
fritidsaktiviteterna för alla. Det kan bara vara positivt men kräver en del 
åtgärder.  
 
Kristdemokraterna vill att kommunen tar tag i frågan och gör något nu.  
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UU § 74      DNR: KU.2014.155   
 

 
Kristdemokraterna i Högsby föreslår därför  

 
• Att kommunen tar beslut om att göra minst en badplats tillgänglig i 

ordets rätta bemärkelse. 
• Att kommunen ordnar med omklädningsrum och toalett som är 

handikappanpassat på badplatsen. 
• Att kommunen ser till att det finns en asfalterad gång (eller annat 

material som går lätt att förflytta en rullstol eller rollator på) som leder 
ner i vattnet. Ledstång att hålla i. 

• Att kommunen har tillgängligheten som begrepp i alla beslut.  
 

Det som är bra för personer med funktionsnedsättning är bra för alla.  
Om man i all planering och i allt genomförande utgår från att människor är 
olika och har olika förutsättningar, behov och önskemål, får vi ett delaktigt 
samhälle."  
 
Utbildningsutskottets förslag 
Kommunstyrelsen föreslås ge Östra Smålands Kommunalteknikförbund i 
uppdrag att utreda lämplig plats samt även ta fram kostnader för 
tillgänglighetsanpassning, så denna fråga kan tas upp i budgetberedning 
2016. 

 
Beslutsunderlag 
Motion angående tillgänglig badplats i Högsby kommun 
Protokoll 2014-09-01 - KF § 135  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
KS 
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Motion om förbättring av Fröviskolans skolgård   
Miljöpartiet skriver i motion daterad 2014-08-22 att "För snart 20 år sedan 
lades ett förslag fram om förbättring av skolgården på Fröviskolan. Elever, 
föräldrar och personal var delaktiga i framtagandet av förslaget. 
Genomförandet fördröjdes av flera anledningar, bland annat av en 
bussficka.   
 
Nya lekredskap köptes in efter att lekplatsen hade flyttats. Eleverna var 
nöjda men sedan har ingen mera förbättring skett. 
 
På den så kallade "borggården" finns inte idag något grönt varken gräs eller 
träd. Hela skolgårdsområdet ger ett hårt och sterilt intryck. Det inbjuder 
absolut inte till kreativ lek. 
 
Utmed riksvägarna runt skolan saknas träd. Det enda träd som funnits har 
nu dött och det hela ser inte välkomnande ut. 
 
Ska vi få fler att flytta in till kommunen måste vi göra Högsby attraktivt. 
 
Miljöpartiet yrkar på att vi rustar upp Fröviskolans skolgård och skolans 
omgivning och avsätter pengar för detta." 

 
Utbildningsutskottets beslut 
Utbildningsutskottet beslutar att ge berörda skolledare i uppdrag att se över 
vad som behöver göras med yttermiljön. Redovisas till utbildningsutskottet 
i februari. 
 
Beslutsunderlag 
Motion om förbättring av Fröviskolans skolgård 
Protokoll 2014-09-01 - KF § 136  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Skolledarna
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UU § 76      DNR: KU.2013.40   
 
 
 
Motion angående återinförande av kommunala musikskolan      
Socialdemokraterna i Högsby kommun skriver i motion daterad 2013-02-
04 att de praktiska och estetiska ämnena i skolan har under en längre tid fått 
stå tillbaka till förmån för de teoretiska ämnena. Howard Gardner, en 
amerikansk pedagog/utvecklingspsykolog myntade begreppet om de sju 
olika intelligenserna, där han förklarade att vi lär alla på olika sätt, och där 
musikalisk intelligens är en av lärstilarna. Att exkludera denna form av 
förståelse/inlärning är inte bra. I skolan skall alla elever ges förutsättningar 
att lära sig utifrån sina möjligheter.  
 
Musik har visat sig påverka oss positivt, samt kan verka lugnande. Det är 
ett uttrycksmedel för känslor och ett viktigt kommunikativt verktyg för 
många. Att förlägga en sådan undervisning till fritiden kan göra att många 
elever och förmågor inte på grund av olika familjesituationer eller dylikt 
inte får den möjligheten.  
 
Kulturbruket har varit ett populärt forum för många unga, men att 
återinföra kommunala musikskolan under skoltid ger alla samma fysiska 
möjlighet att delta, då alla befinner sig i skolan.  
 
”Musik är centralt i ungas liv. I FN:s barnkonvention betonas vikten av 
barnets rätt att kunna utvecklas och till fullo delta i det kulturella och 
konstnärliga livet. Skolans roll är i sammanhanget central eftersom skolan 
är en arena där alla barn kan möta olika uttryck för kultur oavsett elevernas 
bakgrund och villkor” (Utdrag ur Skolinspektionens rapport 2011:5 s 5 ang 
musik i grundskolan) 
 
Socialdemokraterna i Högsby kommun vill: 
 
-  att den kommunala musikskolan återinförs 
-  att den kommunala musikskolan ligger under skoltid 
-  att kommunala musikskolan återinförs från och med ht 2014. 
 
Kommunstyrelsen återremitterade 2013-05-14 motionen.  
 
Utbildningsutskottet förtydligar i beslut 2013-06-04, § 33 att skoltid är från 
att eleven anländer till skolan till eleven lämnar skolan, dock inte under 
undervisningstid. Den förnyade beredningen ska visa vilka ekonomiska 
konsekvenser äskandet för med sig. 

Den kommunala musikskola som avvecklades 2009 beräknas kosta 1 600 
tkr. I samband med avvecklingen bildades Kulturbruket som i dag har en  
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UU § 76      DNR: KU.2013.40   

 

budget på 190 tkr. En förstärkning av ämnet Elevens val med 300 tkr har 
också genomförts. 

Utbildningsutskottets ambition är att avveckla satsningen på Elevens val till 
förmån för införande av Kommunal musikskola. För att genomföra detta 
behövs en utökad  ram på 1 300 tkr.  

Innan utredning om investeringskostnader och lokalfrågan inleds bör medel 
för de utökade driftskostnaderna finnas budgeterade. 
 
Utbildningsutskottet beslutade 2013-06-04 att äska hos budgetberedningen 
om en utökad ram på 1 300 tkr inför budgetarbetet 2015. 
 
Utbildningsutskottet beslutade 2014-09-17, § 46 att ta upp frågan 
 på nästa sammanträde efter budgetberedningens behandling av denna. 

 
Utbildningsutskottets förslag 
Kommunstyrelsen föreslås att skjuta denna fråga till bugetarbetet 2016. 
Skolledargruppen får i uppdrag att innan dess utreda hur en framtida 
musikskola skulle kunna organiseras med tanke på skolans nationella 
styrdokument såsom timplaner och läroplan. 
 
Beslutsunderlag 
Motion S.pdf 
Protokoll 2014-09-17 - UU § 46  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Skolledarna
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Motion angående vidare satsningar på Aboda Klint     
Kristdemokraterna i Högsby skriver i motion daterad 2014-04-03 att de vill 
att kommunen ger extra bidrag till upprustning kring Aboda Klint. 
Kristdemokraterna tycker det är viktigt att bevara och utveckla en fin 
utkiksplats och välbesökt turistattraktion i Högsby kommun. 
Kristdemokraterna påpekar att: 
• Motionsslingan är i dåligt skick och behöver en omfattande upprustning 
• Tornet som turistattraktion kan långsiktigt behållas, bland annat borde 

en långsiktig underhållsplan upprättas för tornets bevarande 
• Bedömning av framtida satsningar och underhåll av skidanläggning och 

fastigheter inom kommunens mark 
• Marknadsföring av naturområdet Aboda Klint 
 
Satsningarna främjar såväl hälsa och friskvård som ökad turism i vår 
kommun. 
 
Kristdemokraterna i Högsby föreslår att: 
• Kommunstyrelsen avsätter extra medel till slingans och tornets 

upprustning 
• Kommunstyrelsen utreder övriga förslag samt bidrar personellt och 

ekonomiskt i samarbete med byutvecklingsgruppen.  
_____ 
 
Utbildningsutskottet skriver i beslut 2014-06-04, § 24 att Högsby kommun 
har ett 10-årigt avtal med Allgunnen-Sinnerbo byutvecklingsgrupp. 
Kommunen har vid tecknande av detta avtal överlåtit ansvaret för 
utveckling av arrendeområdet för rekreation och fritidsverksamhet till 
Allgunnen-Sinnerbo byutvecklingsgrupp. Frågan bör därför ställas till 
Allgunnen-Sinnerbo byutvecklingsgrupp om de kan åta sig utföra de 
utvecklingsinsatser som motionen anger.  

 
Kommunstyrelsen föreslog 2014-08-18, § 138 att avslå motionen med 
hänvisning till befintligt arrendeavtal med Allgunnen-Sinnerbo 
byutvecklingsgrupp. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2014-10-06, § 157 att återremittera 
motionen för förnyad beredning. 
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Utbildningsutskottets beslut 
Utbildningsutskottet beslutar att ge fritids- och kulturhandläggaren i 
uppdrag att träffa Allgunnen-Sinnerbo byutvecklingsgrupp för samtal runt 
skötsel, underhåll och framtida satsningar av Aboda Klint.  
 
Återrapporteras till utbildningsutskottet i april 2015. 
 
Beslutsunderlag 
Motion angående vidare satsningar på Aboda Klint 
Protokoll 2014-10-06 - KF § 157  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Fritids- och kulturhandläggaren
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Motion angående fler vuxna i skolan    
Kristdemokraterna i Högsby föreslår i motion daterad 2014-03-24 att:  

• Utbildningsutskottet undersöker förutsättningarna att starta upp 
projektet klassmorfar/mormor för fritids, förskola och grundskola i 
Högsby kommun  

• Undersöka möjligheterna till eventuell samverkan med 
Arbetsförmedlingen 

 
Utbildningsutskottet föreslog 2014-06-04, § 27 att avslå motionen med 
hänvisning till att kommunfullmäktige 2003 beslutades att inte utreda 
frågan om guldmormor och guldmorfar vidare.  
 
Kommunfullmäktige beslutade 2014-10-06,  158 att återremittera motionen  
för förnyad beredning. 
_____ 
 
Skolchefen föreslår att organisationen ses över angående vilken 
förstärkning som skulle vara mest angelägen då det gäller att förbättra 
skolans måluppfyllelse.  

 
Utbildningsutskottets förslag 
Motionen anses besvarad  i och med utbildningsutskottets beslut 2014-11-
12, § 71 att ge skolchefen i uppdrag att påbörja en utredning med avsikt att 
ta fram en långsiktig plan för hur skolverksamheten i Högsby kommun bör 
organiseras med tanke på framtida elevunderlag, gällande lagstiftning och 
förutsättningar till god måluppfyllelse. Även elevers och personals 
arbetsmiljö ska beaktas. Denna utredning ska även se över personalresursen 
på raster. Utbildningsutskottet anser vidare vi så långt som möjligt ska ha 
utbildad personal i skolverksamheten. 

 
Beslutsunderlag 
Motion angående fler vuxna i skolan 
Protokoll 2014-10-06 - KF § 158 
Protokoll 2014-06-04 - UU § 27  
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Budgetuppföljning 2014   
Utbildningsutskottet har 2014-09-17, § 54, beslutat att på 
novembersammanträdet gå igenom mål och uppföljningsrutiner för år 2015. 
 
Skolchefen presenterar förslag på styrkort för 2015. 

 
Utbildningsutskottets beslut 
Utbildningsutskottet anser att ett arbete måste påbörjas med att se över 
styrkorten samt ger skolchefen i uppdrag att ta fram en struktur för det 
systematiska kvalitetsarbetets innehåll, genomförande och utvärdering 
vilken svarar upp mot både styrkort och nationella styrdokument.  
 
Beslutsunderlag 
Protokoll 2014-09-17 - UU § 54 
handling ärende budgetuppföljning 2014.xls  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Skolchefen 
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Checklista för politiken   
Skolchefen föreslår att en checklista skapas med utgångspunkt från styrkort 
2015, samt att denna checklista kontinuerligt fylls på varefter kännedom fås 
angående olika aktiviteter med mera. 

 
Utbildningsutskottets beslut 
Utbildningsutskottet ger skolchefen uppdraget att ta fram förslag på hur 
checklistan kan skapas.  
 
Beslutsunderlag 
Protokoll 2014-09-17 - UU § 60  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Skolchefen 
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Projektidé - Öka ungdomars delaktighet och engagemang inom 
civilsamhället i Högsby kommun    

 
Utbildningsutskottets beslut 
Utbildningsutskottet hänskjuter skrivelsen till kommunchefens arbete med 
att se över kommunens olika råd. Utbildningsutskottet anser att en satsning 
i någon form på ungdomsråd är av stor betydelse. 
 
Beslutsunderlag 
Projektidé – Öka ungdomars engagemang och delaktighet inom civilsamhället i 
Högsby Kommun.pdf 
Offert -Öka delaktighet och engagemang.doc  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Kommunchefen
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Förläggning av läsåret 2015/2016   
Läsårstiderna för läsåret 2015/2016 är framtagna i enlighet med 
Regionförbundets förslag till läsårstider tillsammans med övriga kommuner 
i länet. Terminstiderna anger då eleverna börjar respektive slutar. Inom 
läsåret ryms 178 elevdagar. 
 
Höstterminen 2015 
2015-08-18—2015-12-18 
 
Vårterminen 2016 
2016-01-13—2016-06-17 
 
Skolchefen föreslår utbildningsutskottet besluta enligt ovan samt ge 
skolchefen i uppdrag att informera om förläggning av lovdagar samt 
personalens utvecklingsdagar. 
 
Utbildningsutskottets beslut 
Utbildningsutskottet beslutar enligt ovan. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Skolchefen 
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Kollektivavtal privata förskolor och skolor 
Fackförbundet Kommunal anser att Högsby kommun ska ställa krav på 
kollektivavtal  i kommunala verksamheter som bedrivs i privat regi. 
 
Utbildningsutskottets beslut  
Skolchefen får i uppdrag att undersöka om en kommun kan ställa krav på 
att friförskola har tecknat kollektivavtal. Skolchefen får även i uppdrag att 
svara kommunal. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Skolchefen 
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Antal matplatser i Fröviskolans matsal 
 
Utbildningsutskottets beslut  
Utbildningsutskottets ordförande ger skolchefen i uppdrag att med hjälp av 
ÖSK ta fram hur många fler matplatser som skulle kunna tillskapas i 
Fröviskolans matsal samt att kostnadsberäkna detta. Redovisas vid 
utskottets sammanträde i februari. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Skolchefen 
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